



House rules

Check-in: from 3PM

Check-out: by 12PM

Breakfast

Breakfast is served daily from 9:00 to 11 AM, in the dining area, in the patio or on the rooftop

Quiet hours

The riad is a place of relaxation and tranquility. Please help us maintain this peaceful atmosphere.

- Keep noise to a minimum in common areas, especially during the evening and night
- After 10PM, please avoid loud conversations and music
- Parties and loud gatherings are not permitted

Cleanliness and Care for the Premises

- Please keep the common areas clean
- Eating food in the rooms is not allowed to avoid odors and cockroaches
- Kindly use the waste bins provided

Linen and Towel

If you would like your towels or linens changed, please place them on the floor of your bathroom or bedroom

Water and Energy

Water is a precious resource in our region. We appreciate your help in conserving it:

- Do not leave taps running unnecessarily
- Keep your showers short
- Turn off lights and electrical devices when leaving your room

Smoking Policy

- Smoking is strictly prohibited indoors, including in rooms, corridors and covered common areas
- A smoking area is available outside on the terrace. Please use the ashtrays provided

Security

- Lock your room when leaving
- The riad is not responsible for the loss, theft, or damage of personal belongings
- Please respect all safety guidelines and report any incidents immediately
- It is strictly forbidden to bring non-registered guests into the riad

We are here to assist you with anything you may need during your stay. Please feel free to ask for recommendations or advice



Règles de la maison

Arrivée : à partir de 16h

Départ : au plus tard à 12h

Petit-déjeuner

Le petit-déjeuner est servi tous les jours de 9 h à 11 h, dans la salle à manger, dans le patio ou sur la terrasse

Heures calmes

Le riad est un lieu de détente et de tranquillité. Merci de nous aider à préserver cette atmosphère paisible

- Veuillez limiter le bruit dans les parties communes, en particulier le soir et la nuit
- Après 22h veuillez éviter les conversations bruyantes
- Les fêtes et les rassemblements ne sont pas autorisés

Propreté des lieux

- Veuillez garder les parties communes propres
- Il est interdit de manger dans les chambres afin d'éviter les odeurs et les cafards
- Veuillez utiliser les poubelles mises à votre disposition

Linge de maison et serviettes

Si vous souhaitez que vos serviettes ou votre linge de lit soient changés veuillez les déposer sur le sol de votre salle de bain ou de votre chambre

Conservation de l'eau et de l'énergie

L'eau est une ressource précieuse dans notre région. Nous vous remercions de votre aide pour la conserver

Tabac

- Il est strictement interdit de fumer à l'intérieur du riad, y compris dans les chambres, les coursives et les espaces communs couverts
- Un espace fumeurs est disponible sur la terrasse. Veuillez utiliser les cendriers mis à votre disposition

Sécurité

- Verrouillez votre chambre lorsque vous la quittez
- Le riad n'est pas responsable de la perte, du vol ou de l'endommagement de vos effets personnels
- Veuillez respecter toutes les consignes de sécurité et signaler immédiatement tout incident
- Il est strictement interdit d'inviter des personnes non enregistrées dans le riad

Nous sommes là pour vous pendant toute la durée de votre séjour. N'hésitez surtout pas à nous demander des recommandations ou des conseils.